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Szanowny Panie Prezydencie.
Zwracam się z prośbą o wpisanie do planów przyszłorocznego budżetu wymiany sześciu wiat przystankowych w dzielnicy Rybnicka Kuźnia. Trzy
wiaty są zainstalowane na ulicy Podmiejskiej ( przystanek Osiedle ) oraz dwie na ulicy Św. Maksymiliana ( naprzeciw Biedronki ), a także przy
Przedszkolu 37 i ulicy Rybackiej ( przystanek Gimnazjum ). Proszę rozważyć ewentualną wymianę wiat na ulicy Podmiejskiej jeszcze w tym
roku. Co prawda obecne betonowe wiaty są systematycznie malowane, jednak stan konstrukcji betonowej jest nie najlepszy. Proszę o
pozytywne rozpatrzenie mojej prośby za co z góry dziękuję.
Jacek Mularczyk
Radny Miasta Rybnika
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